
Innspill ny faglig organisering 

Arbeidsgruppas forslag til ny faglig organisering vil kunne bidra til en konsentrasjon og styrking av 

HiØs fagmiljøer. Jeg er tilfreds med at de forskjellige fagmiljøene ved ØSS har diskutert seg frem til, 

og blitt enige om, hvor de ønsker å høre til i den nye organisasjonen. Jeg har vært med i 

avdelingsstyrets arbeid med ny faglig organisering og stiller meg fullt bak det som fremkommer i 

høringssvaret fra dem.  

Når prosessen nå skal gå over i fase 2 blir det viktig (spesielt for fagmiljøene fra ØSS) at det sikres at 

de får tilstrekkelig mulighet til å vokse og utvikle seg i den nye organisasjonen. Språkmiljøet ved ØSS, 

for eksempel, er et stort miljø ved avdeling ØSS, men blir mindre toneangivende som et institutt i et 

stort fakultet i den nye organisasjonen.  

Det har vært stort engasjement knyttet til å etablere en handelshøyskole ved at IPL-miljøet fra 

avdeling IR og seksjon for økonomi ved avdeling ØSS går sammen i et institutt i den nye 

organisasjonen. Ansatte ved seksjon for økonomi ved avdeling ØSS ønsker at det nye instituttet skal 

hete ‘handelshøyskolen’. Jeg håper at det navnet kan vurderes. Navnet kommuniserer godt utad og 

vil virke motiverende på de ansatte. 
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